
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     
 Č.j.: AS-01/2017 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 17. 1. 2017 ve 13.00 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Zahálka, Hojka, Hráský, Coufalová, 
Panská, Jebavý, Novotná, Pokorná, Jelen, Dvorský, Malá, Harbichová 
Studentská komora (s): Pecinová, Omcirk, Ižovská, Anděrová 
Omluveni: Jebavý (a), Thiel (s), Brtník (s) 
Nepřítomní: / 
Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka, Bunc 
 

 
1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller s programem zasedání. 

Hlasování o programu zasedání 17. 1. 2017: (15-0-1) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/01/2017: AS UK FTVS schválil program zasedání 17. 1. 2017. 

 
2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 20. 12. 2016 

Předseda Heller seznámil senátory s návrhem zápisu z řádného zasedání dne 20. 12. 2016 

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 20. 12. 2016: (16-0-0). 

Usnesení 02/01/2017: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 20. 12. 2016. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Děkanka informovala o ztrátě potenciálního zájemce na pronájem sauny. Informovala o 

potřebě vytvoření 6 nových vnitřních předpisů. V pracovních skupinách pro tvorbu těchto 

předpisů jsou i zástupci AS UK FTVS. Informovala o zneužití jedné fakultní mailové adresy 

k poškození jména fakulty. Na VKC proběhla schůzka ohledně zavedení identifikátorů. 

Zítra má být schůzka ohledně školitelů doktorandů. Je řešena problematika knihovny, která 

nenabízí kvalitní služby. Dále budou řešeny akreditace a nabídka pro zahraniční studenty. 

Do konce ledna musí být zpráva o udržitelnosti VaVpI. Senátor Zahálka uvedl, že by mělo 

dojít k navýšení doktorských stipendií. Zmínil, že by bylo třeba zapojit studenty více do 

práce na fakultě, tedy aby sem docházeli a vykonávali práci pro fakultu. Děkanka uvedla, že 

zatím je limit od ministerstva na čerpání stipendií a co je vypláceno navíc bude hrazeno ze 

zdrojů fakulty. Souhlasila s tím, že je třeba zlepšit práci studentů i školitelů. Senátor Jelen se 



dotázal na částky příspěvků MŠMT na doktorandy. Proběhla diskuse ohledně 

doktorandských stipendií. Senátor Jelen apeloval na systém vyhodnocování práce školitelů. 

Senátor Jelen se děkanky zeptal, zda ví, že účastníci projektu VaVpI byli požádáni o 

vykazování práce zaměstnanců v rámci VaVpI, což je velká administrativní zátěž. Předseda 

Heller doplnil, že dále je požadováno vykazovat využití ploch laboratoří. 

 

4. Informace ohledně pronájmu K(r)afárny 

Tajemník Zelenka informoval, že v průběhu února bude pronajat prostor K(r)afárny, 

smlouva je se studentkou fakulty, které budou účtovány energie a symbolické nájemné. 

Smlouva je vždy na jeden rok. 

 

5. Projednání a schválení Smlouvy o nájmu prostor sloužící podnikání a služeb s tím 

souvisejících týkající se Sportcentra Evropská 

Tajemník Zelenka uvedl, že smlouva se současným nájemcem bude ukončena. Byla vypsána 

soutěž, na kterou se přihlásil zájemce, který nabízí 120 tis. Kč měsíčně, což je trojnásobek 

současného pronajímatele. Závazek odkupu strojů se přenese na nového nájemce. Účel 

zařízení bude zachován a budou zde i benefity pro zaměstnance. Senátor Jelen za 

ekonomickou komisi doporučil smlouvu ke schválení. Senátor Kaplan za legislativní komisi 

zmínil pár připomínek. Tajemník se vyjádřil, že připomínky budou akceptovány a 

zapracovány do smlouvy. 

Hlasování o Smlouvě o nájmu prostor sloužící podnikání a služeb s tím souvisejících 

týkající se Sportcentra Evropská se zapracování připomínek legislativní komise: (19-0-0) 

Usnesení 03/01/2017: AS UK FTVS schválil Smlouvu o nájmu prostor sloužící podnikání a 

služeb s tím souvisejících týkající se Sportcentra Evropská se zapracování připomínek 

legislativní komise. 

 

6. Projednání nájmu prostor a poskytování služeb s tím souvisejících týkající se sauny 

UK FTVS 

Tajemník uvedl, že zájemce o pronájem sauny od tohoto úmyslu odstoupil. 

 

7. Vyjádření se vlastníka dotčené nemovitosti k akci „Tramvajová trať Divoká Šárka – 

Dědinská 

Tajemník Zelenka informoval, že zde se jedná o formální souhlas, materiál byl senátorům 

rozeslán. Senátor Kaplan za legislativní komisi uvedl, že k materiálu nejsou připomínky. 



Hlasování o vyjádření se vlastníka dotčené nemovitosti k akci „Tramvajová trať Divoká 

Šárka – Dědinská: (19-0-0) 

Usnesení 04/01/2017: AS UK FTVS schválil vyjádření se vlastníka dotčené nemovitosti 

k akci „Tramvajová trať Divoká Šárka – Dědinská. 

 

8. Seznámení s investičním plánem UK FTVS 2017-2022 

Tajemník Zelenka předložil přítomným investiční plán UK FTVS 2017-2022. Tento plán již 

byl odsouhlasen panem rektorem. Jedná se o stavbu kampusu, která se skládá z několika 

bodů. Nejdříve by měla proběhnout rekonstrukce bloku F, kde bude tělocvična pro úpolové 

sporty a zachován kongresový sál a dále demolice bloku K (náklady kolem 13 mil. Kč). 

Dohoda s rektorátem je taková, že prostředky na rekonstrukci bloku F by byly z MŠMT, 

vybavení by bylo hrazeno rektorátem. Dále je v plánu výstavba bloku K (jen projekční práce 

vycházejí na cca 80 mil. Kč). Již je zaslaná objednávka na přípravu výběrového řízení na 

projektanta. Fakulta by měla platit část projektového řízení, cca 10 mil., zbytek MŠMT. 

Prostředky na část projektové dokumentace budeme hradit z FRIMu, kde je zmíněná částka 

již připravena. Předseda Heller se zeptal, jestli je bouráním bloku K myšleno i bourání 

tělocvičny na tomto bloku, tajemník uvedl, že ano. Senátor Zahálka se vyjádřil, že plán je 

dobře zpracován a měl i dobrý ohlas na UK. Proběhla diskuse ohledně výstavby kampusu. 

 

9. Informace o proběhlé kontrole zdravotního pojištění zaměstnanců 

Tajemník Zelenka informoval, že proběhla kontrola zdravotního pojištění zaměstnanců. 

Nebylo shledáno žádné pochybení. 

 

10. Zásady rozdělení prostředků Progres 

Proděkan Bunc uvedl, že fakulta je nositelem dvou projektů PROGRES. Informoval o 

procentuálním rozdělení finančních prostředků. Návrh je pro biomedicínský projekt 55 % a 

pro společenskovědní 45 %. Informoval o rozdělení v minulých letech. Návrh na rozdělení 

je platný pouze na aktuální rok. Senátor Zahálka se vyjádřil, že by bylo vhodné vyhodnotit 

práci i jednotlivých osob a dle jejich výkonu přiřadit odměny. Dále se pozastavil na 

rozdělení procent mezi biomedicínskou a společenskovědní sekcí, kdy v minulosti to bylo 

70 % pro biomedicínu a 30 % pro společenské vědy. Proděkan Bunc uvedl, že zmíněné 

analýzy za minulá léta byly dělány z PRVOUKu. Ve společenskovědní sekci stoupl počet 

monografií, které jsou vysoce hodnoceny. Senátor Jelen se zeptal na předběžný odhad za rok 

2016. Proděkan Bunc uvedl, že v roce 2016 je odhad 55,4 % pro biomedicínskou sekci a 



44,6 % pro společenskovědní. Senátor Zahálka vznesl dotaz na tajemníka na refundaci 

mezd. Tajemník odpověděl, že se předpokládá kolem 40 %. Senátor Hojka apeloval na to, 

aby refundace mezd byla jednotná v obou sekcích. Proběhla diskuse ohledně projektů 

PROGRES. 

Senátor Jelen vyjádřil poděkování proděkanovi Petrovi za zveřejnění výstupů jednotlivých 

osob, pouze zaznamenal, že tam jsou i výstupy mimo OBD. 

 

11. Informace z jednotlivých komisí AS UK FTVS za rok 2016 

Předseda Heller uvedl, že ekonomická a legislativní komise již zprávy poslaly, požádal 

studijní komisi a komisi pro výstavbu a vnitřní rozvoj o dodání zpráv 

 

12. Různé 

Senátor Jelen se zeptal na zadávání do studijního informačního systému. Dále se dotázal na 

parkování před fakultou, děkanka odpověděla, že zde nejsou žádné změny. 

 

Zapsala: Coufalová 

  

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 
Na vědomí:  doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

        Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

   Prof. Ing. Václav Bunc, CSc. 


